



Jannik Fasching

Data Analytics Specialist

Short Profile

Jannik joined Radial in September 2023 as a Data Analytics Specialist. Prior to that, he worked for three years in the field of internal Consulting and Global Sales Support at Klüber Lubrication, where he focused on improving the Sales Analysis process of the company worldwide.

Jannik also gathered experience in the finance area due to his successfully finished bank clerk apprenticeship. Jannik currently holds a Bachelor's degree in International Business.

Contact

jannik@radial.team
+49 173 2127983



Professional Experience

- Since 2023 Consultant | Radial, Munich
- 2020 – 2023 Global Sales Support | Klüber Lubrication, Munich
- 2018 – 2020 Bank Clerk Apprenticeship | Augsburger Aktienbank, Augsburg



Education

- 2020 – 2023 Bachelor of Arts (B.A.) – International Business, MBS Munich
- 2018 – 2020 Bank Clerk Apprenticeship | Augsburger Aktienbank, Augsburg



Languages

- German – Mother Tongue
- English – Fluent



IT Know-How

- Microsoft Office
- Microsoft PowerBI
- SAP



Project Experience

Comprehensive redesign of the sales data analysis system of a company in the manufacturing sector; coordination of the implementation of the new system in all departments of the main company, as well as in all subsidiaries; integration of a new management reporting presentation within the analysis system. (Project volume ~ € 50 million)

Development and intranet integration of a new process management tool for a company in the energy sector. (Project volume ~ € 5 million)

Support for the outsourcing of the financial accounting department of a company in the manufacturing sector. (Project volume ~ € 15 million)



Jannik Fasching

Data Analytics Specialist

Kurzprofil

Jannik trat im September 2023 als Data Analytics Specialist bei Radial ein. Vorher arbeitete er drei Jahre lang im Bereich interne Beratung und Global Sales Support bei Klüber Lubrication, wo er sich darauf konzentrierte, den Vertriebsanalyseprozess des Unternehmens weltweit zu verbessern.

Jannik sammelte auch viel Erfahrung im Finanzbereich aufgrund seiner erfolgreich abgeschlossenen Ausbildung zum Bankkaufmann. Derzeit hält Jannik einen Bachelor-Abschluss in International Business.

Kontakt

jannik@radial.team
+49 173 2127983



Berufserfahrung

- Seit 2023 Consultant | Radial, München
- 2020 – 2023 Global Sales Support | Klüber Lubrication, München
- 2018 – 2020 Ausbildung Bankkaufmann, Augsburger Aktienbank



Ausbildung

- 2020 – 2023 Bachelor of Arts (B.A.) – international Business, MBS München
- 2018 – 2020 Ausbildung Bankkaufmann, Augsburger Aktienbank



Sprachen

- Deutsch - Muttersprache
- Englisch - fließend



IT-Kenntnisse

- Microsoft Office
- Microsoft PowerBI
- SAP



Projekterfahrung

Umfassende Neugestaltung des Vertriebsdatenanalyse-Systems eines Unternehmens in der Produktionsbranche; Koordinierung der Implementierung des neuen Systems im allen Abteilungen des Hauptunternehmens, sowie in allen Tochtergesellschaften; Integrierung einer neuen Darstellung des Management-Reportings innerhalb des Analyse-Systems. (Projekt Volumen ~ € 50 Millionen)

Ausarbeitung und Intranet-Integration eines neuen Prozessmanagement Tools für ein Unternehmen in der Energie Branche. (Projekt Volumen ~ € 5 Millionen)

Begleitung der Ausgliederung der Financial Accounting Abteilung eines Unternehmens in der Produktionsbranche. (Projekt Volumen ~ € 15 Millionen)